
Protokoll från Föräldramötet P98/99, 12 januari, 19:00-20:30 

1. Introduktion – Varför ihopslagning av de två åldersgrupperna? 

Magnus Johansson hälsade samtliga närvarande föräldrar välkomna och förklarade kortfattat varför vi, 

i samspråk med ÖIF’s styrelse beslutat att göra en gemensam trupp av P98 och P99 grupperna 

a) P98 står helt utan tränare och skulle bli tvingade att sluta eller byta förening om vi inte slogs ihop. Vi 

tänker på dessa pojkars bästa och föreningens framtid.  

b) Ingen av trupperna är så pass stor att man på egen hand klarar en 11-manna säsong utan att låna in 

spelare från andra årskullar. 

 

Det mest optimala hade självfallet varit att åldersgrupperna hade haft var sin trupp, men då 

verkligheten inte ger utrymme möjlighet till detta så är lösningen att det nya laget i Öjeby IF numera 

heter P98/99. 

 

2. Tränarstaben (Fredde) 

Fredrik Cortinovis presenterade tränarstaben för säsongen. 

Det blir han, Peter Wikström och Magnus Johansson (P99’s tränartrio från förra säsongen) som 

fortsätter att träna det ”nya” laget denna sommar. 

 

Målsättningar:  

- Individuellt:  

   Att utveckla enskilda spelare till att klart förbättra sin tekniska, fysiska, taktiska,  

   koordinationsmässiga och sociala förmåga ytterliga några snäpp mot förra säsongen. 

- Lagmässigt:  

   Att fortsätta vara det lag som spelar mest sevärd fotboll i kommunen, och genom det kunna gå långt  

   i både seriespelet och på cuper/turneringar.  

   Skapa en god sammanhållning som gör att spelarna vill umgås även utanför fotbollsplanen. 

 

3. Träningar/Spelarmöte 

Peter Wikström meddelade att; 

- Första träningen blir tidigast 1:a mars, eftersom vi inte tilldelas några halltider föränn dess. 

- Under säsong kommer vi att försöka hålla ett snitt på tre träningar + match.  

   Vissa veckor kan vi gå ner på antalet pass i veckan, och nån vecka kan det öka.  

- Vi kommer att blanda in FYS/Löpträningspass som vi gjort tidigare år.  

   Det kommer då att både bli enskilda löp-pass på bl.a. Grisberget, men även inbakat i ”vanliga”  

   träningar (före, under eller efter). 

- När tiderna är fördelade till inomhushallen så lägger vi ut dem på hemsidan och skickar  

   SMS-påminnelse. 

- Uppstartsmöte med spelarna där vi tränare/ledare går igenom lagets interna regler kommer även det  

   att planeras in och preliminärt sker detta i mars månad någon gång. 

- Fråga uppkom om de som har vinteridrotter får fullfölja sin idrott till dess att den säsongen är klar,  

   och svaret från oss ledare var Självklart! 

 

4. Seriespelet 

- Vi anmäler oss endast till en serie – och det blir serien för 98:or för att alla ska kunna delta. 

- En viktig ledstjärna som vi tränare har för få matchtid är att: 

  1. Deltagande på träningspass – (samt närvaro på träningar även om man är skadad/förkyld.) 

  2. Engagemang på träningspass 

 

Vi sätter inte upp några exakt fasta regler på detta utan det blir tränarna som ser till att dessa kriterier 

följs enligt den tänkta modellen. 

  



 

5. DM och Lilla VM 

- Vi kommer att anmäla oss till DM för både P98-klassen och även i P-99 klassen. 

- Till Lilla-VM anmäler anmäler vi endast oss till P-98 klassen eftersom det inte finns någon för P99 

- DM och Lilla-VM spelas i form av kvalmatcher hemma/borta mot lottat motstånd. Går man sen  

   vidare det antal matcher som behövs så kan laget ta sig vidare till slutspel i både DM och Lilla-VM. 

   Hur många kvalmatcher det blir beror helt på hur många lag som anmäler sig till respektive tävling. 

 

6. Cupdeltagande 

- 2 st cuper i 98:e klassen.  

   Föräldramötet beslutade att anmäla oss till , Tegcupen 14-17 juni och Luleåspelen 3-5/8. 

- 2 st cuper i 99:e klassen 

   Föräldramötet beslutade även att anmäla oss till Piteå Summer Games 29/6-1/7 och  

   Umeå Cupen 26-29/7).  

 

7. Läger (Mange) 

- Föräldramötet beslutade att vi genomför Coerver Coaching träningsläger 4-6 maj, med övernattning  

   och samkväm lördag 5-6 maj. 

- Coerver Coaching är en modell som P99 jobbat med i två år, och det blir proffstränare som kommer  

   från bl.a. Göteborg och håller i lägerpassen den 4-6 maj.  

- Lagkassan betalar halva anmälningssumman och andra halvan betalas privat = 250 kr/spelare! 

- All administration med övernattning, mat och logistik kommer att läggas på en ”Lägergrupp”  

   (se punkt 9). 

 

8. Ekonomi 

- Beslut togs att vi bildar en Ekonomigrupp som kommer att lämna lösningsförslag på hur vi ska  

   bedriva våra ekonomiska åtaganden och insamlingar/jobb som säsongen och framtida säsonger  

   kommer att bestå av. 

- Catrin Filipsson och Louise Sandlund blev forna P99-lagets representanter. Från f.d. P98 blev det  

   Lotta Sjödin och Sara/Per Andersson som går in i gruppen. (se punkt 9). 

- Ekonomigruppen kommer att kalla till ett föräldramöte där förslag på säsongsekonomi presenteras. 

 

9. Föräldragrupper 

- Föräldramötet tog beslutet att bilda ett antal föräldragrupper, och i vissa fall fördela enskilda 

uppgifter till personer, istället för en enda föräldragrupp som oftast får göra allt.  

Dessa grupper blev beslutade enligt följande; 

 

Piteå Summer Games: 

- Listansvarig: Catrin Filipsson 

- Ansvarspersoner Gotis: Ulf Öhlund/Monica Öhlund 

 

   Eftersom vi är ett lag fr.o.m. nu så ska vi bara arbeta på en plats också vilket innebär att P98 flyttas  

   in till jobbet på Gotis – och släpper således lokaladministrationen på Solanderskolan. 

 

Ekonomigrupp: 

- Louise Sandlund, Catrin Filipsson, Lotta Sjödin & Sara/Per Andersson 

 

Lagledare:  

- Thomas Sandlund & Anders Abrahamsson 

 

Fikalista hemmamatcher: 

- Ingela Nyström 

 

 



Festgrupp: 

- Ingen festgrupp bildades än. Tanken med den är att han en föräldrafest för att lära känna varandra 

lite bättre. 

Föräldraråd: 

- Ett föräldraråd som ska fungera som en bro mellan tränarna och föräldrarna i frågor som kan tänkas  

   uppkomma bildades.Följande personer valdes in till detta föräldraråd: 

   -- Tom Högling & Thomas Sjödin   

 

Lägergrupp: 

- En lägergrupp, som sköter det administrativa kring lägret den 4-6 maj bildades. Följande tog på sig 

rollen: 

   -- Egon Fredriksson, Bahman Hanarjou och Mahmoud Mohammadi   

 

Kontaktnummer och e-post till samtliga ansvarspersoner kommer att läggas ut på hemsidan. 

 

10. Gemensam hemsida 

- Vi beslutade att endast ha en gemensam hemsida, och då kommer vi att döpa om P99’s hemsida till 

P98/98 och lägga P98-sidan på is. 

- Lagledarna tog på sig att föra samman samtliga spelare och kontaktnummer, e-post till föräldrar till 

den gemensamma hemsidan. 

 

11. Länslag/zonuttagning 

- I år börjar uttagningar för P98 och mötet beslutade att det blir Tränartrion som de som tar ut spelare 

att skickas till zonuttagningar m.m. 

 

12. Egna matchtröjor bortatröjor  

- Mötet beslutade att vi köper in vita T-shirts (Adidas, från leverantören InterSport som ÖIF har avtal     

   med) som vi trycker nummer och logga på, för att ha som bortatröjor istället för att ta på oss västar  

   om tröjor skulle vara för lika. Dessa tröjor kommer laget att bekosta själva. 

- Förslag på sätt att tjäna pengar utanför ordinarie insamling till dessa tröjor - och andra eventuellt  

   framtida lagutgifter utanför det som ekonomigruppen kan sia om – ombedes samtliga föräldrar att   

   lämna till förslag till vår nybildade Ekonomigrupp. 

- Sponsorer får ”fixas” men det måste då vara så kallade ”Tysta sponsorer” vilket innebär att sponsorn  

   inte får synas på matchträkter, eftersom det är ett krav i Avtalet mellan ÖIF och InterSport. 

 

13. Övriga frågor 

- En fråga om att erbjuda fika till bortalag och egna spelare efter match uppkom i slutet av mötet.  

   P98 hade inte ett enda lag som bjöd på fika under föregående säsong, och därför beslutade mötet  

   att inte bjuda spelare på något fika efter matcherna. 

 

 

Vid pennan, 

 

// Magnus Johansson 


